



日期：2020年3月17日
编号：MSMDA/Covid19/2020

紧急通告

首相丹斯里慕尤丁宣布，基于国内新型冠状病毒疫情愈发严峻，政府决定援引 1988 年传染病预防及控制法令及 1967 年警察法令执行全国行动管制，以防止 2019 冠状病毒扩散。其中政策包括关闭政府与私人机构，除了攸关国家运作与利益的服务。

有鉴于此，本会促请所有会员遵从指示，从 3 月 18 日起暂停**公司营运**，直到 3 月 31 日，为期两周。其他细节，有待政策明朗化后另行通知。

最后，恳请会员商家叮嘱员工注意个人卫生，避免外出或聚会，共同抗疫。

马来西亚钢材五金商会 秘书处 敬启

Notice- Urgent

Our Ref : 17/3/2020
Date : MSMDA/Covid19/2020

Tan Sri Muhyiddin ,the Prime Minister has announced that the government had decided to place the country an unprecedented nationwide movement control order to stem the spread of Covid-19 under the Akta Pencegahan dan Pengawaln Penyakit Berjangkit 1988 and Akta Polis 1967 Perintah Kawalan Pengerahan..

Under the control order, all government and private sectors have to shut down their **business operation** effective 18th March 2020 until 31st March 2020.

Therefore, the association urged all members to abide by the directive. All other issues pertaining to Employment Act are to be informed once it has been confirmed.

All your employees are requested to take care of their hygiene and stay away **from the crowd**, together we beat the Covid-19!

The Secretariate
MSMDA